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СОА

WORK OF THE TEACHER
Over the many years of my work in the school sector, I have become convinced that 

the most important singularity in any school, the biggest and most influential subject and 
living example for every student is the teacher. A great teacher is an incredible value for 
the school, children and parents. The work of a teacher is also a very sacrificial profession 
indeed. Being a teacher is a lifestyle, it is a destiny and a calling. 

Therefore, the work and service of a great teacher deserves the deepest respect, 
reverence, and gratitude. Undeniably, in essence, a great teacher tries to invest in his or her 
students not only academic knowledge, but also instill in them a sense of beauty, develop 
moral and aesthetic qualities in the soul of each child, and teach children to enjoy life. Even 
in the most difficult of life’s circumstances, teachers faithfully and obediently follow the pull 
of every great teacher's heart - a heart dedicated to serving children. 

The ancient philosopher Socrates argued that every teacher has a sacred duty to seek 
and convey the truth, to excite the thought processes in children. Working as a school 
director for more than 20 years, I also have become convinced that a truly great teacher 
can almost fill the role of a third parent of a child, and sometimes the only “parent”, for 
example, for orphans when the child does not have an adult or any caregiver who genuinely 
cares for them. Children never forget great teachers. After all, great teachers have a strong 
influence on their lives and therefore remain in children's hearts forever. 

The work of a truly great teacher is priceless.

ТРУД УЧИТЕЛЯ
За многие годы работы в школе я убедилась в том, что самым важным явлением 

в школе, самым большим и поучительным предметом и живым примером для уче-
ника является сам учитель. Настоящий учитель - это большая ценность для школы, 
детей и родителей. 

Труд учителя – это также действительно очень жертвенная профессия. Учитель 
- это стиль и образ жизни, это судьба и призвание. Поэтому труд и служение насто-
ящего учителя заслуживает самого глубокого уважения, почтения и благодарности. 
Ведь, в сущности, настоящий учитель старается вложить в своих студентов не только 
академические знания, но и привить им чувство прекрасного, развить в душе каждого 
ребенка нравственные и эстетические качества, научить детей радоваться жизни. 
Другими словами, сделать детей счастливыми. И даже в самых трудных жизненных 
обстоятельствах, учителя верно и послушно следуют велению своего учительского 
сердца - сердца посвященного служению детям. 

Древний мудрец Сократ утверждал, что на учителя возложена святая обязан-
ность искать и доносить истину, возбуждать мыслительный процесс в детях. Работая 
директором школы уже более 20 лет, я также убедилась в том, что истинный учитель 
- это почти третий родитель ребенка, а иногда и единственный “родитель”, особенно, 
для детей сирот. Настоящих учителей дети никогда не забывают. Ведь они оказали 
сильное влияние на их жизнь и поэтому остались в детских сердцах навсегда. 

Труд настоящего учителя - бесценен.

«Настоящих учителей дети никогда не 
забывают. Ведь они оказали сильное 
влияние на их жизнь и поэтому остались в 
детских сердцах навсегда. 
Труд настоящего учителя - бесценен».
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